
PROTOKÓŁ Nr IV.2015

z IV sesji VII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
23 lutego 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 13.00 – 16.55

W sesji uczestniczyło 14 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Radna Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GZOS                                                                                  - Alina Piśniak
- dyr. GOPS                                                                                  - Aneta Maj-Desperak
- dyr. GOKSiR                                                                              - Małgorzata Izydorczyk
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie  prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności komisji Rady w okresie międzysesyjnym. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na rok 2015,
2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na 2015 rok,
3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2015 rok, 
4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok,
5) przekazania środków finansowych dla Powiatu Kłobuckiego na dofinansowanie kosztów 
obsługi systemu sms ostrzegającego mieszkańców powiatu przed zdarzeniami o charakterze 
kryzysowym zwanym dalej „systemem sms” (p. Brzęczek A.),
6)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń 
(Skarbnik),
7)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń 
(Skarbnik)
8)  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 
sołecki (p. Kośny R.),
9) inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości (p. Kośny R.), 
10) zmiany uchwały Nr XIX.140.2012 Rady Gminy Przystajń z dnia 1 października 2012 r. 
w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych,  których  właścicielem  jest  Gmina 
Przystajń  udostępnionych  dla  wszystkich  operatorów  i  przewoźników  oraz  warunków 
i zasad korzystania z tych przystanków (p. Sokołowski G.), 
11) zmiany Uchwały Nr XL.298.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 13 listopada 2014 r. 
w  sprawie  szczegółowych  warunków  i  trybu  przyznawania  stypendiów  dla  uczniów 
zdolnych zamieszkałych w Gminie Przystajń (p. Dyr. GZOS), 
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12)  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  drugim  etapie  postępowania 
rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli  oraz  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń (p. Dyr. GZOS),
13) ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez 
Gminę Przystajń przedszkolach i oddziałach przedszkolnych zorganizowanych w szkołach 
podstawowych (p. Dyr. GZOS),
14) ustalenia opłat za korzystanie z gminnego obiektu użyteczności publicznej o charakterze 
sportowo-rekreacyjnym  tj.  hali  sportowej,  stanowiącego  własność  Gminy  Przystajń, 
a pozostającego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Przystajni (p. Dyr. GZOS), 
15)  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2015 (p. Grajcar Ł), 
16) zmiany uchwały nr XXIV.176.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 11 marca 2013 r. 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty (p. Grajcar Ł), 
17) określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Przystajń w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te usługi (p. Grajcar Ł.),
18)  zmiany  uchwały  nr  XV.101.2012  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  26  marca  2012  r. 
w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  celowych  na  częściowe  pokrycie  kosztów  budowy 
przydomowych  oczyszczalni  ścieków  (Dz.  Urz.  Województwa  Śląskiego  z  2012  r., 
poz. 1847) (p. Zabawa A.),
19) ustanowienia zasad na jakich sołtysowi będzie przysługiwała dieta oraz zwrot kosztów 
podróży służbowych (p. Mrozek A.), 
20) ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowej dla radnego Rady Gminy Przystajń 
(p. Mrozek A.),
21) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2015 rok (Skarbnik Gminy),
22)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2015-2024 
(Skarbnik Gminy).

8. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
10. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia  sesji  dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Przystajń, Radna  Henryka  Kapuścik. 
Przywitała wszystkich obecnych na sali. W szczególności nowego Radcę Prawnego Pana Adama 
Biernackiego. 
Radca  Prawny przywitał  się  z  zebranymi.  Powiedział,  że  nazywa  się  Adam  Biernacki  i  ma 
nadzieję, że sprawdzi się w nowej roli, liczy na owocną współpracę i jest do dyspozycji. 

A d 2
Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  jest 
14 Radnych. Nieobecny Radny Jacek Pilarz.

A d 3
Przewodnicząca przedstawiła Radnym propozycję porządku obrad. 
Wójt poprosił o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dwóch  projektów  uchwał  w  sprawie 
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
i  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Przystajń  do  współpracy  w  ramach 
Regionalnych  Inwestycji  Terytorialnych  Subregionu  Północnego  Województwa  Śląskiego 
i  zawarcie  porozumienia  pomiędzy  Gminą  Przystajń,  a  pozostałymi  powiatami  i  gminami 
wchodzącymi w skład Subregionu Północnego Województwa Śląskiego (dot. kanalizacji i solarów).
Radny Edward Chamela  zapytał o działkę na Kostrzynie – czy nie można byłoby tego terenu 
zmienić  przy  okazji  zmiany  planu  zagospodarowania  przestrzennego  i  przeznaczyć  go  pod 
fotowoltaikę.  
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Przewodnicząca zapytała kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad tych dwóch 
projektów uchwał w punkcie 7 Rozpatrzenie projektów uchwał jako podpunkt 23 i 24.
Porządek  obrad  z  uwzględnieniem tych  dwóch  projektów  uchwał  został  ustalony  jednogłośnie 
(14 Radnych za).

A d 4
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się 
z nim zapoznać. Dlatego poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie (14 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące 
załącznik do protokołu. Powiedział, że od 19 do 31 stycznia 2015 r. odbyły się wybory 17 Sołtysów. 
Przedstawił kto został sołtysem w poszczególnych Sołectwach. 
Przewodnicząca pogratulowała nowo wybranym Sołtysom. 
Wójt  dodał  również,  że  27.01.2015  r.  brał  udział  w  rozprawie  sądowej  odnośnie  inwestycji 
związanej  z  budową  kanalizacji.  Była  to  pierwsza  rozprawa.  Druga  rozprawa  ma  się  odbyć 
5.03.2015 r. Poinformował, że 16.02.2015 r. przyjechała do nas Pani z Biblioteki Śląskiej odnośnie 
połączenia biblioteki z GOKSiR. Rozmowa nie była jednak sprzyjająca. Pani nie chciała przyjąć 
naszych argumentów dot. połączenia tych dwóch instytucji. Umówiliśmy się, że prześlemy jeszcze 
statut,  ponieważ  on  nie  został  wcześniej  załączony.  Będziemy  próbowali  zadośćuczynić  tej 
uchwale, która została wcześniej podjęta. W ramach LGD przyznano nam dwa razy po 5 000,00 zł 
na zorganizowanie dwóch imprez na turniej break dance i na dzień dziecka.  
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdania z działalności Wójta.
Radny Zbigniew Marczak zapytał o zarządzenie w sprawie ustalenia norm zużycia paliw przez 
samochody pożarnicze i sprzęt silnikowy będący na wyposażeniu jednostek Ochotniczych Straży 
Pożarnych z terenu Gminy Przystajń - czy jest jakaś zmiana jeśli chodzi o normy dla straży.
Wójt odpowiedział, że zostało to zarządzenie tylko rozszerzone o nowe urządzenia. 
Przewodnicząca  powitała  Radnego  Powiatowego  Pana  Mariusza  Dragana,  który  przyszedł  na 
sesję, pogratulowała mu wyboru na Radnego Powiatowego, po czym zapytała czy są jeszcze jakieś 
uwagi i zapytania do sprawozdania z działalności Wójta.  W związku z brakiem uwag i zapytań 
przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 6
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  przedstawił 
Przewodniczący Komisji – Radny Jan Sas. 
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty,  Kultury i  Zdrowia  przedstawił  Przewodniczący 
Komisji – Radny Robert Bastrzyk.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący Komisji – Radny 
Janusz Leśniak.
Przewodnicząca  zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdań przedstawionych przez 
Przewodniczących  Komisji.  W  związku  z  brakiem  uwag  i  zapytań  przeszliśmy  do  punktu 
kolejnego.

Ad 7
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

1) zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na rok 2015  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.19.2015  w  sprawie zatwierdzenia 
harmonogramu  pracy  Rady  Gminy  Przystajń  na  rok  2015 jednogłośnie  (14  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
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2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na 2015 rok

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.20.2015 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  na  2015  rok jednogłośnie  (14  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2015 rok

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.21.2015 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2015 rok jednogłośnie (14 Radnych za)  w głosowaniu 
jawnym przez podniesienie ręki. 

4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.22.2015 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji  Rewizyjnej  na 2015 rok jednogłośnie  (14  Radnych za)  w głosowaniu  jawnym przez 
podniesienie ręki.

5) przekazania środków finansowych dla Powiatu Kłobuckiego na dofinansowanie kosztów obsługi 
systemu sms ostrzegającego mieszkańców powiatu przed zdarzeniami o charakterze kryzysowym 
zwanym dalej „systemem sms”

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.23.2015  w  sprawie przekazania  środków 
finansowych  dla  Powiatu  Kłobuckiego  na  dofinansowanie  kosztów  obsługi  systemu  sms 
ostrzegającego mieszkańców powiatu przed zdarzeniami o charakterze kryzysowym zwanym 
dalej „systemem sms” jednogłośnie (14 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki.

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.24.2015  w  sprawie udzielenia  pomocy 
finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń jednogłośnie  (14  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.25.2015  w  sprawie udzielenia  pomocy 
finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń większością  głosów 
(12 Radnych za, 2 Radnych wstrzymało się od głosu)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki. 
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Za głosowali: R. Bastrzyk, J. Chrzęstek, J. Jelonek, H. Kapuścik, G. Kierat, Z. Kmieć, Z. Kulej,  
J. Leśniak, Z. Piśniak, J. Sas, W. Woźny, R. Wręczycki. 
Wstrzymali się od głosu: E. Chamela, Z. Marczak.

8) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.26.2015  w  sprawie wyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących  fundusz  sołecki jednogłośnie 
(14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

9) inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości

Radny Remigiusz Wręczycki stwierdził, że mieliśmy zmienić zapis w § 4 projektu uchwały, który 
brzmi: ”Wynagrodzenie za inkaso jest wypłacane do dnia 15 następnego miesiąca po dokonaniu 
rozliczenia.” 
Przewodnicząca odpowiedziała, że w poprzedniej uchwale był ten sam zapis, więc nie zmieniajmy 
tego, ponieważ wypłata i tak zawsze robiona jest jak najszybciej jest to możliwe. 
Radny Waldemar Woźny chciałby, żeby do projektu uchwały został dołączony punkt odnośnie 
poboru opłat za wodę i żeby został wprowadzony jako inkasent Sołtys z Przystajni.  
Radca Prawny stwierdził, że ta zmiana nie powinna zostać uwzględniona przez Radę, gdyż inkaso 
jest szczególną formą poboru podatku i tutaj podstawa dla Rady Gminy jest w ustawie. Nie można 
w tym kształcie tego zmienić.
Sekretarz  powiedział,  że ta uchwała tyczy się tylko podatku. Opłata za wodę jest pobierana na 
podstawie umów cywilnoprawnych.  
Radny Waldemar Woźny wycofał swój wniosek.
Sołtys z Przystajni Dariusz Kulej  zapytał czy nie powinna być podjęta uchwała wypowiadająca 
pobór inkasa przez inkasenta - Sołtysa z Przystajni.
Radca  Prawny  powiedział,  że  taka  uchwała  nie  musi  być  podejmowana,  ponieważ  Radni 
podejmując tą uchwałę likwidują wcześniejsze zapisy. 
Sołtys z Przystajni Dariusz Kulej stwierdził, że on w takim razie powinien jeszcze pobierać ten 
podatek. 
Wójt odpowiedział, że byłoby to technicznie trudne do przygotowania, ponieważ chodzi tutaj o rok 
podatkowy, a w decyzji trzeba określić gdzie można płacić podatek. 
Radny Jan Sas stwierdził, że Radni są niepotrzebni skoro Rada wcześniej o tym nie zdecydowała, 
a Wójt podjął już decyzję. Zapytał czy zostało to wcześniej uzgodnione z Sołtysem z Przystajni.
Sołtys z Przystajni Dariusz Kulej  odpowiedział, że z nim to nie zostało uzgodnione. On został 
o tym tylko poinformowany. 
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz powiedziała, że według niej 
Wójt tutaj ma racje, ponieważ wydaje jej się, że w poprzednich latach była naruszana ustawa, gdyż 
sołtysi otrzymują dochód z mienia gminnego. 
Wójt  powiedział, że nie mieliśmy złych intencji. Będziemy odchodzili od inkasa. Nie tylko jeśli 
chodzi o Przystajń. W Pankach od 5 czy 6 lat za wodę chodzi inkasent i nie ma z tym problemów. 
Radny Waldemar Woźny zapytał dlaczego Sołtys z Przystajni, a nie z innej miejscowości. 
Wójt  odpowiedział,  że  dlatego,  iż  w Przystajni  podatek  można  płacić  w kasie  Urzędu Gminy 
Przystajń i w Banku Spółdzielczym w Krzepicach Oddział Przystajń za darmo. 
Przewodnicząca zapytała  czy są jeszcze jakieś  uwagi  i  zapytania,  w związku z brakiem uwag 
i zapytań odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
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Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr  IV.27.2015  w  sprawie inkasa podatku rolnego, 
leśnego i  od nieruchomości większością  głosów  (6 Radnych za,  1  Radny przeciw,  7 Radnych 
wstrzymało się od głosu) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za głosowali: R. Bastrzyk, H. Kapuścik, Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw głosował: J. Sas.
Wstrzymali się od głosu: E. Chamela,  J. Chrzęstek, J. Jelonek, G. Kierat, Z. Marczak, Z. Piśniak,  
W. Woźny. 

10)  zmiany  uchwały  Nr  XIX.140.2012  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  1  października  2012  r.  
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Przystajń 
udostępnionych dla  wszystkich operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 
z tych przystanków

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.28.2015  w  sprawie zmiany  uchwały 
Nr XIX.140.2012 Rady Gminy Przystajń z dnia 1 października 2012 r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Przystajń udostępnionych 
dla  wszystkich  operatorów  i  przewoźników  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  tych 
przystanków jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

11) zmiany Uchwały Nr XL.298.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 13 listopada 2014 r. w sprawie 
szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów dla uczniów zdolnych zamieszkałych 
w Gminie Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.29.2015  w  sprawie zmiany  Uchwały 
Nr XL.298.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 13 listopada 2014 r. w sprawie szczegółowych 
warunków i trybu przyznawania stypendiów dla uczniów zdolnych zamieszkałych w Gminie 
Przystajń jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

12)  ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 
publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Przystajń

Przewodnicząca  powiedziała,  że  autopoprawka  została  naniesiona  wedle  sugestii  Radnych. 
Zapytała czy ten dowód osobisty w załącznikach powinien być wpisany.
Radca Prawny odpowiedział, że warto byłoby, żeby te dane były tam wpisane.
Dyrektor  GZOS  dopowiedziała  jeszcze,  że  ten  dowód  osobisty  musi  być  wpisany  w  tych 
załącznikach, w każdym oświadczeniu powinien być wpisany. 
Przewodnicząca  zapytała  czy są jeszcze jakieś  uwagi  i  zapytania,  w związku z brakiem uwag 
i zapytań odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę Nr IV.30.2015 w sprawie ustalenia kryteriów wraz 
z liczbą punktów w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 
oraz  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę 
Przystajń jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
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13)  ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę 
Przystajń przedszkolach i oddziałach przedszkolnych zorganizowanych w szkołach podstawowych

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.31.2015  w  sprawie ustalenia  opłat  za 
korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  w  prowadzonych  przez  Gminę  Przystajń 
przedszkolach  i  oddziałach  przedszkolnych  zorganizowanych  w  szkołach  podstawowych 
jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

14)  ustalenia  opłat  za  korzystanie  z  gminnego  obiektu  użyteczności  publicznej  o  charakterze 
sportowo-rekreacyjnym  tj.  hali  sportowej,  stanowiącego  własność  Gminy  Przystajń, 
a pozostającego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Przystajni

Radny Jan Sas zapytał ile wpłynęło pieniędzy odnośnie tej opłaty za wynajem hali sportowej. On 
wnioskował kiedyś, żeby zmniejszyć tą opłatę np. do 30,00 zł. 
Dyrektor  GZOS  odpowiedziała,  że  w  2014  r.  wpłynęło  2  930,00  zł,  a  w  2013  r.  wpłynęło 
3 250,00 zł. 
Radny Edward Chamela chciałby, żeby ktoś wyliczył realne koszty utrzymania hali sportowej po 
godzinie 15.00.
Dyrektor GZOS odpowiedziała, że nikt wcześniej nie liczył tych kosztów, ale możemy spróbować 
policzyć te koszty.  
Radny Jan Sas  stwierdził, że sala nie była zrobiona po to, żeby na niej zarabiać. Zapytał po co 
robimy te zapisy ograniczające dla mieszkańców. 
Wójt  odpowiedział,  że właśnie istotą tej  uchwały jest  nieotrzymanie płatności od mieszkańców 
Gminy Przystajń. 
Radny Janusz Leśniak powiedział,  że  obłożenie  tą  opłatą  50,00 zł  osób spoza  terenu Gminy 
Przystajń jest słuszną kwotą, ponieważ to jest hala sportowa i poddajmy to pod głosowanie. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.32.2015  w  sprawie ustalenia opłat  za 
korzystanie  z  gminnego  obiektu  użyteczności  publicznej  o  charakterze  sportowo-
rekreacyjnym  tj.  hali  sportowej,  stanowiącego  własność  Gminy  Przystajń, 
a  pozostającego  w  trwałym  zarządzie  Zespołu  Szkół  w  Przystajni  większością  głosów 
(11 Radnych za, 2 Radnych wstrzymało się od głosu, 1 Radny nie głosował) w głosowaniu jawnym 
przez podniesienie ręki. 
Za głosowali: R. Bastrzyk, J. Chrzęstek, J. Jelonek, H. Kapuścik, G. Kierat, Z. Kmieć, Z. Kulej,  
J. Leśniak, Z. Marczak, Z. Piśniak,  R. Wręczycki. 
Wstrzymali się od głosu: J. Sas, W. Woźny.
Nie głosował: E. Chamela.

Radny Edward Chamela  powiedział, że on nie głosował, ponieważ od roku czasu chciał, żeby 
zostało zrobione takie wyliczenie odnośnie kosztów utrzymania hali sportowej i do tej pory go nie 
otrzymał. 
Radny Zbigniew Kmieć uważa,  że  nie  ma  potrzeby wyliczenia  tego ile  takie  utrzymanie  hali 
sportowej kosztuje. 
Radny Robert  Bastrzyk stwierdził,  że  na Komisji  Oświaty,  Kultury i  Zdrowia rozmawialiśmy 
odnośnie  wyjazdów  dzieci  na  basen  i  chcieliśmy,  żeby  te  środki  za  wynajem  hali  sportowej 
zostawały przeznaczone właśnie na te wyjazdy.
Przewodnicząca  powiedziała,  że  na  kolejnym posiedzeniu  Komisji  zajmiemy się  tym tematem 
szerzej, czy będą na te wyjazdy dzieci na basen środki finansowe. 
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15)  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2015

Radny Remigiusz Wręczycki stwierdził, że jeśli mamy przyjąć ten program to on wnioskuje o to, 
żeby dopisać „inne zwierzęta, które z przyczyn niezależnych pozostały na terenie Gminy Przystajń” 
- chodzi konkretnie o bociana. 
Sekretarz  odpowiedział,  że bocian nie jest  zwierzęciem bezdomnym, więc ta uchwała tego nie 
obowiązuje. Jeśli jest w tej sprawie jakiś problem to prosił o zgłoszenie tego do Urzędu Gminy. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.33.2015 w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy 
Przystajń w roku 2015 jednogłośnie (14 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki.

16) zmiany uchwały nr XXIV.176.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 
tej opłaty

Mieszkanka Gminy  Przystajń  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  dlaczego 
gospodarstwa jednoosobowe płacą najwięcej. Poprosiła o wyjaśnienie tych stawek. 
Wójt  odpowiedział, że przez pierwszy kwartał 2015 r. zdecydowaliśmy się nie zmieniać stawek 
opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi.  Zrozumiałe  jest  to,  że  gospodarstwo 
jednoosobowe musi zapłacić najwięcej, ponieważ cena od osoby jest  dla wszystkich identyczna 
i wynosi 6,50 zł. Do tego dochodzi jeszcze opłata za pojemnik i worki w wysokości 5,00 zł. Dodał, 
że największym problemem dla Urzędu Gminy są mieszkańcy Kamińska i Dąbrowy. Myślimy nad 
tym,  żeby te  osoby z  Kamińska i  Dąbrowy mogły płacić  np.  za  dwa czy trzy miesiące,  które 
przebywają w naszej gminie. Myślimy nad wystawieniem dla nich pojemników zbiorczych, żeby 
mieli gdzie wyrzucać odpady komunalne. 
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała na jaki czas będą te 
stawki obowiązywać. 
Wójt odpowiedział, że umowę mamy podpisaną na półtora roku. 
Radny Waldemar Woźny uważa, że wczasowicze siedzą sobie i nie płacą, a pracownik tego nie 
kontroluje. 
Radny  Grzegorz  Kierat zapytał  dlaczego  ludzie  prowadzący  działalność  płacą  za  odpady 
komunalne podwójnie.
Sekretarz odpowiedział, że wczasowiczów rzeczywiście trzeba będzie bardziej kontrolować. Jeśli 
chodzi o opłaty za prowadzenie działalności to działalność gospodarcza podlega innym zasadom. 
Radny Edward Chamela  uważa, że jeżeli  wystawimy pojemniki to będzie w nich tylko dużo 
zmieszanych odpadów komunalnych. Trzeba dotrzeć do tych ludzi, którzy tu mieszkają, a nie płacą. 
Wójt  stwierdził,  że  mówiąc  o  pojemnikach  zbiorczych  to  on  myślał  o  tych  weekendowych 
przyjezdnych, żeby mieli gdzie wyrzucać odpady komunalne. 
Przewodnicząca stwierdziła, że ten projekt uchwały dotyczy tylko opłat za odpady komunalne. Te 
opłaty natomiast wyliczone są na „styk”, gmina na nich nie zarabia.
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała kto zapłaci za to jak 
firma uszkodzi pojemnik, ponieważ sama widziała, że pracownicy rzucają tymi koszami, a odpady 
komunalne nie są przez firmę segregowane. Jak im to udowodnić. 
Wójt odpowiedział, że w takim przypadku byłoby najlepiej zrobić zdjęcie albo nagrać film. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.34.2015  w  sprawie zmiany  uchwały 
nr XXIV.176.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 11 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 
jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
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17)  określenia  rodzaju  dodatkowych  usług  świadczonych  przez  Gminę  Przystajń  w  zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te usługi

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.35.2015  w  sprawie określenia  rodzaju 
dodatkowych usług świadczonych przez  Gminę Przystajń  w zakresie  odbierania  odpadów 
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  sposób  ich 
świadczenia oraz wysokość cen za te usługi jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym 
przez podniesienie ręki.

18)  zmiany uchwały nr XV.101.2012 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 marca 2012 r. w sprawie 
zasad  udzielania  dotacji  celowych  na  częściowe  pokrycie  kosztów  budowy  przydomowych 
oczyszczalni ścieków (Dz. Urz. Województwa Śląskiego z 2012 r., poz. 1847)

Sołtys Dariusz Kulej stwierdził, że nie wszędzie można wybudować przydomowych oczyszczalni 
ścieków ani kanalizacji. Zapytał co w takim przypadku mieszkańcy mają zrobić.
Sekretarz  odpowiedział,  że są  3  opcje:  kanalizacja,  przydomowa  oczyszczalnia  ścieków  lub 
szambo. W takim przypadku trzeba mieć szambo.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.36.2015  w  sprawie zmiany  uchwały 
nr XV.101.2012 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 marca 2012 r. w sprawie zasad udzielania 
dotacji celowych na częściowe pokrycie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 
(Dz.  Urz.  Województwa  Śląskiego  z  2012  r.,  poz.  1847) jednogłośnie  (14  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

19) ustanowienia zasad na jakich sołtysowi będzie przysługiwała dieta oraz zwrot kosztów podróży 
służbowych

Przewodnicząca  powiedziała,  że  autopoprawka  została  naniesiona  wedle  sugestii  Radnych. 
Odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.37.2015 w  sprawie ustanowienia  zasad na 
jakich  sołtysowi  będzie  przysługiwała  dieta  oraz  zwrot  kosztów  podróży  służbowych 
większością głosów  (9 Radnych za, 5 Radnych wstrzymało się od głosu)  w głosowaniu jawnym 
przez podniesienie ręki. 
Za głosowali: R. Bastrzyk,  H. Kapuścik, G. Kierat, Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Piśniak,  
J. Sas, R. Wręczycki. 
Wstrzymał się od głosu: E. Chamela, J. Chrzęstek, J. Jelonek, Z. Marczak,  W. Woźny.

20) ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowej dla radnego Rady Gminy Przystajń

Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała jakie będą kryteria 
zwrotu kosztów podróży służbowej dla Radnych.
Wójt  odpowiedział,  że  istotą  tej  uchwały jest  wyjazd Radnego  poza  teren  gminy.  Jeśli  Radny 
będzie chciał  jechać np. na sesję Rady Powiatu to może być on tam delegowany na podstawie 
delegacji i w takim przypadku będzie otrzymywał zwrot kosztów podróży służbowej. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
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Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr  IV.38.2015 w  sprawie ustalenia  zasad zwrotu 
kosztów podróży służbowej dla radnego Rady Gminy Przystajń jednogłośnie (14 Radnych za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

21) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2015 rok

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę Nr IV.39.2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Przystajń na 2015 rok  jednogłośnie (14 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki.

22) zmiany   Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2015-2024  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.40.2015  w  sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2015-2024 jednogłośnie  (14  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

23) przystąpienia   do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

Wójt powiedział, że zapis dot. zbiornika wód podziemnych blokuje nam przede wszystkim strefę 
P1. Od Zajazdu do Podłęża Szlacheckiego ten zapis blokuje nam możliwość inwestycji. Dzięki tej 
zmianie  zniesiemy  również  blokowanie  budowy  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  przez 
zbiornik wód podziemnych. Chce powstać u nas zakład, który zatrudni od 10 do 15 osób, a naszą 
rolą jest to, żeby sprzyjać przedsiębiorcom. Koszt tej zmiany wyniesie około 3 000,00 zł. 
Radny Edward Chamela stwierdził, że nie ma w tej uchwale tej fotowoltaiki na Kostrzynie.
Sekretarz odpowiedział, że studium to ujmuje. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.41.2015  w  sprawie przystąpienia do 
sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego jednogłośnie 
(14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

24)  wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Przystajń do współpracy w ramach Regionalnych 
Inwestycji  Terytorialnych  Subregionu  Północnego  Województwa  Śląskiego  i  zawarcie 
porozumienia  pomiędzy  Gminą  Przystajń,  a  pozostałymi  powiatami  i  gminami  wchodzącymi 
w skład Subregionu Północnego Województwa Śląskiego

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  IV.42.2015  w  sprawie wyrażenia  zgody  na 
przystąpienie  Gminy  Przystajń  do  współpracy  w  ramach  Regionalnych  Inwestycji 
Terytorialnych  Subregionu  Północnego  Województwa  Śląskiego  i  zawarcie  porozumienia 
pomiędzy  Gminą  Przystajń,  a  pozostałymi  powiatami  i  gminami  wchodzącymi  w  skład 
Subregionu Północnego Województwa Śląskiego jednogłośnie (14 Radnych za)  w głosowaniu 
jawnym przez podniesienie ręki.
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Ad 8 i Ad 9
Radny Powiatowy Mariusz Dragan przywitał się z wszystkimi obecnymi na sesji. Powiedział, że 
chciałby się  wypowiedzieć  na  temat  pisma otrzymanego od Rady Gminy Przystajń.  Dodał,  że 
pielęgniarka pobierająca próbki do badań nie jest kompetentna, żeby odpowiadać na pisma Rady 
Gminy Przystajń. W tej sprawie trzeba porozmawiać z kierownikiem Laboratorium Medycznego 
w  Kłobucku.  Stwierdził,  że  wydłużenie  czasu  poboru  próbek  do  badań  w  Ośrodku  Zdrowia 
w Przystajni  nie  jest  możliwe,  ponieważ Pani  pielęgniarka  od godziny 8.00  jest  w pracy,  a  te 
badania robi na odrębną umowę podpisaną z laboratorium. 
Przewodnicząca powiedziała, że dostaliśmy pismo z Laboratorium Medycznego FRYDA z którego 
wynika, że punkt pobrań funkcjonuje w poniedziałki i środy od godz. 7.00 do około 9.45-10.00. 
Radny  Powiatowy  Mariusz  Dragan odpowiedział,  że  jest  to  błędna  informacja,  ponieważ 
pielęgniarka pobiera te próbki do badań w gabinecie zabiegowym, który od godziny 8.00 musi być 
wolny,  ponieważ  od  tej  godziny  zaczyna  funkcjonować  Ośrodek  Zdrowia  w  Przystajni. 
Zasugerował, że może udałoby się te próbki do badań pobierać w Ośrodku Zdrowia w Ługach-
Radłach. 
Przewodnicząca stwierdziła, że pójdziemy w tym kierunku.  
Radny Jan Sas uważa, że skoro przekazujemy pieniądze do ZOZ w Kłobucku to oni też powinni 
coś  dla  nas  zrobić.  Zaproponował  „urwać” im 500,00 zł  z  tej  dotacji  w kwocie  10  000,00 zł  
i zapłacić pielęgniarce, która robi badania. 
Radny Edward Chamela powiedział, że on proponuje, żeby zrobić pobór próbek materiałów do 
badań trzy razy w tygodniu w Przystajni i jeden raz w tygodniu w Ługach-Radłach. Ma nadzieję, że 
Radny Powiatowy wpłynie jakoś na to. 
Przewodnicząca  podziękowała  Radnemu  Powiatowemu  za  przybycie.  Przedstawiła  wyrok 
w  sprawie  skargi  Anny  Kubat  na  uchwałę  Nr  XXXI.235.2013  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia 
3 grudnia 2013 r.  w przedmiocie nadania nazwy ulicy Józefa Krasuskiego w Przystajni. Skarga 
została oddalona. Przeczytała pismo w sprawie wsparcie dot. budowy Centrum im. Jana Pawła II. 
Radny Edward Chamela poruszył temat rozwiązania umów za wodę. Na jakiej podstawie zostały 
te umowy rozwiązane i kto będzie pobierał tą opłatę. 
Skarbnik  powiedziała, że od 1 kwietnia 2015 r. będzie zatrudniona osoba, która będzie zbierała 
opłaty za wodę. 
Radny Edward Chamela uważa, że trzeba było o tym powiedzieć jak byli wybierani Sołtysi. 
Skarbnik twierdzi, że jesteśmy jedyną gminą, która pobiera opłaty za wodę w ten sposób.
Radny Jan Sas poprosił o wyliczenie ile ta zmiana będzie kosztowała. Jakie są oszczędności i jakie 
są straty.
Wójt  powiedział,  że  rozwiązaliśmy  umowy  zlecenia  za  pobór  opłat  za  wodę,  za  sprzątanie 
przystanków. Chcemy, żeby ta osoba, która będzie pobierała opłaty za wodę wymieniała również 
wodomierze i sprawdzała instalację wewnętrzną. Nie wymyślamy niczego rewolucyjnego. Chcemy 
tylko usprawnić system. Osoby jeszcze nie zatrudniliśmy. Prawie 22 000,00 zł zapłaciliśmy osobom 
pobierającym opłaty za wodę.  Obecnie planujemy zatrudnienie osoby na pół  etatu i  planujemy 
wydatek na jej zatrudnienie około 17 000,00 zł, ale przy tym będziemy mieli wymianę wodomierzy 
i sprawdzenie instalacji wewnętrznej. 
Radny Jan Sas zapytał co będzie robił pracownik zajmujący się wodą.
Wójt odpowiedział, że Podinspektor Paweł Antczak zajmuje się konserwacją sieci wodociągowej, 
awariami, musi być co najmniej jedną godziną dziennie na stacji uzdatniania wody. Jest tam pełna 
automatyka. Są też dwie inne osoby przeszkolone, jeśli chodzi o obsługę stacji uzdatniania wody, 
czyli  Pan  Robert  Chamela  i  Pan  Ireneusz  Lach.  Podinspektor  Paweł  Antczak  jest  również 
informatykiem w Urzędzie  Gminy.  Obecnie  inkasem zajmowała się  Pani  Alicja  Parkitna,  która 
nadal będzie się tym zajmowała.
Sołtys z Przystajni Dariusz Kulej  powiedział,  że dowiedział się, iż przez Sołtysa z Przystajni 
Sołtysi  nie  będą  pobierali  opłat  za  wodę.  Taka  propaganda  „chodzi”  po  rynku  w  Przystajni. 
Stwierdził, że nie da się słuchać takich oskarżeń. 
Przewodnicząca przeczytała pismo ze Związku Międzygminnego, dot. wyborów nowego Zarządu 
Związku  Międzygminnego  ds.  Ochrony  Wód.  Przeczytała  również  sprawozdanie  za  rok  2014 
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
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w  szkołach  i  placówkach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  i  prośbę 
Społecznego  Ogniska  Muzycznego  w  Kłobucku  o  pomoc  finansową  na  zakup  sprzętu 
nagłaśniającego. 
Radny Robert  Bastrzyk  zapytał  o  spotkanie Pana Wójta  z  Księdzem Proboszczem w sprawie 
Sukiennic w Przystajni. 
Wójt powiedział, że jest nam trudno pomóc w sprawie Sukiennic. Chcielibyśmy, żeby Sukiennice 
zostały wpisane do Wojewódzkiego Rejestru Zabytków i Ksiądz Proboszcz wyraził na to zgodę. 
Gmina będzie chciała Księdzu Proboszczowi pomóc odnośnie wpisania tych Sukiennic do tego 
rejestru. 
Sekretarz  powiedział,  że  na  dzień  dzisiejszy  mamy  podjętą  uchwałę  odnośnie  dotacji  dot. 
zabytków, pozostaje tylko pytanie do Radnych czy jest taka wola Rady Gminy Przystajń. 
Radny Jan Sas  uważa, że to powinno iść w innym kierunku, ponieważ remont zabytku kosztuje 
przynajmniej 3 razy tyle co zwykłego obiektu. Jest ziemia, która Parafii nie jest potrzebna, więc 
Ksiądz Proboszcz powinien ją spieniężyć.  
Wójt powiedział, że nie są to proste rozmowy, ponieważ samorząd jest innym podmiotem, Parafia 
jest innym podmiotem. Szukamy pola współpracy. Próba wpisania Sukiennic do Wojewódzkiego 
Rejestru  Zabytków  jest  dobrym  rozwiązaniem.  Chcielibyśmy,  żeby  rynek  również  został 
przebudowany, ale on również jest własnością Parafii, a my nie możemy inwestować w coś czego 
nie jesteśmy właścicielem. Rynek byłoby jednak łatwiej wydzierżawić np. na 20 - 30 lat, wtedy 
moglibyśmy coś tam zrobić. 
Radny Józef Chrzęstek zaproponował zaprosić Księdza Proboszcza odnośnie Sukiennic. 
Wójt odpowiedział, że zaprosimy razem z Panią Przewodniczącą Księdza Proboszcza.
Radny Robert Bastrzyk powiedział, że jest za tym, żeby zaprosić Księdza Proboszcza, ale jest to 
bardzo delikatna kwestia i musi to być rozmowa bardzo kulturalna, na poziomie, bez wytykania, bo 
to jest Księdza. Ostatnio oglądał przepiękny program o Ojcu Jerzym Tomzińskim i jak pokazali 
Sukiennice to to był „obraz nędzy i rozpaczy”. 
Radny Edward Chamela poruszył temat dzierżawy Sukiennic przez gminę. 
Sekretarz powiedział,  że  pierwszą wolą  było  to,  żeby te  Sukiennice przejąć na własność jako 
darowiznę, ale poprzedni Proboszcz stwierdził, że nie może tego nam oddać na własność. Może 
nam te Sukiennice jedynie wydzierżawić na 25 lat, ale wycofaliśmy się z tego. 
Wójt powiedział, że na górze Sukiennic chcielibyśmy zrobić izbę regionalną pamięci, moglibyśmy 
zrobić również dwie szalety dla mieszkańców Gminy Przystajń. 
Radny  Zenon  Piśniak uważa,  że  szalety  można  zrobić  u  Księdza  od  strony  ul.  Kolejowej 
w Przystajni. 
Wójt powiedział, że chcielibyśmy ustalić termin dożynek. Są dwa terminy brane pod uwagę, czyli 
23 sierpnia 2015 r. lub 6 września 2015 r. 
Dyrektor  GOKSiR  powiedziała,  że  Ksiądz  Proboszcz  uważa,  że  Msza  Święta  nie  powinna 
odbywać się na stadionie tylko w Kościele. 
Przewodnicząca stwierdziła, że większością Radnych dożynki mają się odbyć 23 sierpnia 2015 r. 
Radny  Janusz  Leśniak  zapytał  jak  możemy wykorzystać  jako  gmina  ten  „system sms”,  jeśli 
chodzi np. o planowany brak dostępu do wody. 
Wójt  odpowiedział,  że  myśli,  że  nie  ma  problemu  odnośnie  tego  „systemu  sms”,  żeby  taką 
informację przekazać. 
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz pogratulowała nowemu Radcy 
Prawnemu. Zapytała w jaki sposób jest on zatrudniony i jakie są koszty tego zatrudnienia.
Wójt powiedział, że Radca Prawny przyjmuje w czwartki od godziny 8.00 do 13.00. Między 12.00, 
a 13.00 Radca Prawny udziela porad prawnych mieszkańcom Gminy Przystajń. Poprzedni Radca 
Prawny był  przez  2  godziny  tygodniowo,  a  obecny  Radca  Prawny jest  5  godzin  tygodniowo. 
W pozostałe dni jest dostępny e-mailowo. Poprzedni Radca Prawny miał 1 750,00 zł,  a obecny 
Radca Prawny ma 2 000,00 zł. Jest to umowa zlecenie zawarta na rok czasu.   
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  czy  ta  sytuacja 
odnośnie pomocy dla mieszkańców nie budzi konfliktu interesów, jeżeli ktoś ma problem gminny. 
Wójt odpowiedział, że myśli, że tego konfliktu póki co nie ma. Jeżeli byłaby rozbieżność interesów 
to Pan mecenas „ucieknie” od tego i powie, że na rzecz pracodawcy nie może udzielać takich porad 
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prawnych.  Dodał  również,  że  jest  to  na  razie  godzina,  ale  jeżeli  będzie  potrzeba  zwiększenia 
dostępności porad dla mieszkańców to będziemy mogli to zwiększyć. 
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  dlaczego 
oświadczenie  majątkowe Pani  Przewodniczącej  się  nie  otwiera,  a  Pana  Wójta  w ogóle  nie  ma 
w BIP. 
Przewodnicząca stwierdziła, że musi to być kwestia techniczna. Sprawdzimy to.
Radny  Edward  Chamela  zapytał  czy  Radca  Prawny  wie  coś  na  temat  Tauronu,  chodzi 
o  przebiegające  linie  średniego  napięcia  przez  działki  rolników.  Ten  temat  był  poruszany  na 
zebraniach sołeckich.
Radca Prawny powiedział, że zostało mu zgłoszone zapotrzebowanie na informację w tej sprawie. 
Ta informacja zostanie przygotowana. 
Wójt  powiedział,  że  w  środę  będzie  miał  spotkanie  z  przedstawicielami  Tauronu  i  będzie 
rozmawiał o wszystkich rzeczach. 
Radny  Edward  Chamela stwierdził,  żeby  Pan  Wójt  zapytał  o  wymianę  słupów  średniego 
i niskiego napięcia, która miała zostać zrobiona. Jeżeli firma będzie chciała wiedzieć, o które słupy 
chodzi to prosił, żeby do niego zadzwonić, on przyjedzie i wytłumaczy o które słupy chodzi. 
Radny  Zenon  Piśniak prosił  o  wnioskowanie  na  temat  wymiany  transformatora  energii 
elektrycznej w Michalinowie.
Radny Józef Chrzęstek  stwierdził,  że w Borze Zajacińskim na ul. Węzina miała być zrobiona 
wymiana oświetlenia. 
Radny Janusz Leśniak poruszył również temat oświetlenia na ul. Ogrodowej w Przystajni. Trzeba 
byłoby ten słup tam wymienić. 
Wójt powiedział, że Tauron jest firmą, która działa na innych zasadach. My jako samorząd możemy 
tylko wnioskować, ale nie mamy żadnej właściwości sprawczej. Z nimi są bardzo trudne rozmowy. 

Ad 10
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodnicząca  dokonała  zamknięcia  IV  sesji 
VII kadencji Rady Gminy Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                          mgr Henryka Kapuścik
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